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Zitting van 21.01.20

#Onderwerp : Interpellatie van Dhr Jos Bertrand met betrekking tot de vergroening van het energiebeleid
in onze gemeente.#

Openbare zitting

Onze gemeente is erg actief ivm de beperking en de vergroening van het energieverbruik. Zo gaat er nogal veel
aandacht naar het energieverbruik van de gemeente zelf door de aanpak van de gebouwen en het wagenpark.
Voor wat betreft de burgers beperkt het zich echter meestal tot informatie en diagnostisering. Mag ik alvast in dit
verband weten of het project ivm warmtescan van woningen, opgezet door Annemie Vermeylen, nog bestaat en
wat de bevindingen zijn en de inpakt is van dit project?
 
Ivm met dit thema organiseerde Sibelga eind vorig jaar een stakeholdersvergadering. Op de vergadering werden
door Sibelga, drie belangrijke ambities naar voor gebracht: tegen 2050 moeten alle Brusselse gebouwen
energiepassief zijn en alle 118 Brusselse wijken moeten dan zo goed als energie-autonoom zijn. Ook moeten  we
het - tegen 2050 - stellen met alleen nog gedeelde autonome en 100% groene auto’s. Om alvast stappen in die
richting te zetten, pakt Sibelga in het kader van zijn strategisch plan 2020-2024,  uit met 15 concrete projecten
die zullen worden op touw gezet in samenwerking met de gemeenten en met het gewest, o.a. projecten met
collectief zelfverbruik, warmtekoppeling, Solarclick, NR click, aanpak van energieverslindende gebouwen,
overschakeling van wagenpark op CNG en/of elektriciteit, installatie van openbare laadpalen, slimme
straatverlichting. Persooonlijk werd ik bij een van de presentaties ook aangesproken door een mooie illustratieve
foto van de Floreal, met een heus zonnepanelen-veld op de voorgrond... een foto die ook door de Brussels
weekblad BRUZZ werd gebruikt.  De foto suggereert alvasdt een initiatief waar veel bewoners van de Logis en
de Floreal hun voordeel bij zouden doen. Uit een studie die in 2011 door de verenging “atelier Logis – Floreal”,
in de Logis Floreal gevoerd werd, bleek immers dat de energiekosten voor de sociale huurders vaak hoger
oplopen dan de huur. Wij kwamen toen tot een gemiddeld kost van bijna 2000 euro/jaar voor de bijna 300
respondenten op onze enquete.
 
Mag ik van het college weten in welke mate onze gemeente zich bij deze dynamiek die Sibelga wil stimuleren,
heeft aangesloten. Kan het college ons een overzicht geven van de projecten waarop onze gemeente zich al heeft
ingeschreven? Heeft het college en onze gemeente contact met Sibelga om ook nieuwe concrete projecten uit
onze gemeente voor te leggen ? En, indien ja, aan welke concrete projecten wordt er door het college gedacht? (ik
denk concreet aan de mooie foto hierbovn uit een van de presentaties van Sibelga.)
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Ik wil in het kader van deze vraag ook even terugkomen op een discussie ivm CNG die afgelopen week op de
VRT en in de nederlandstalige publieke opinie gevoerd is. Ik vind dit nogal relevant omdat wij hier onlangs,
allemaal samen, besloten om enkele CNG-voertuigen aan te kopen. Volgens een studie van de VRT zou nu
echter blijken dat het gebruik van CNG allesbehalve milieu vriendelijk zou zijn, o.a. door het vrijkomen van
metaangassen bij het overslaan van de brandstof. Voor de Vlaamse overheid is dit alvaast een mooi alibi om het
stopzetten van de stimuleringsmaatregelen voor de aankoop van CNG voertuigen, te overwegen. Ik ben geen
expert en kan ook de studie van de VRT niet beoordelen, ... maar ik zou wel willen weten of ook in ons
schepencollege de studie bekend is en of hoe het college tegen deze verrassende ontwikkeling aankijkt.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
24 stemmers : 24 positieve stemmen.
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VOOR EENSLUIDEND AFSCHRIFT
Watermaal-Bosvoorde, 22 januari 2020
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